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NORRFÄLLSVIKENS GOLFKLUBBS STYRELSE 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR ÅRET 2024 
 

Styrelsen för Norrfällsvikens Golfklubb får härmed avge sin verksamhetsberättelse för 2024. 

Golfklubbens höstmöte för verksamhetsåret 2024 hålles den 24/11 2024.  

 

Styrelsen, valberedning och revisorer har haft följande sammansättning under året 2024: 

 

Styrelsen 

Ordförande: Björn Eriksson 

Vice ordf: Per Larsson 

Sekreterare: Gösta Westberg 

Valberedning:  

Anders Johansson 

Jonas Nyberg 

Tommy Sjölander 

 

Ledamöter: Revisorer: 

Christina Garneij 

Glenn Wiklund 

Lars Öhman 

Mari Persson 

 

Per Eriksson 

Kristina Uppling 

 

Suppleant: Revisors Suppleant: 

Alexander Häggqvist Conny Eriksson 

 

 

 

 

Oskar Larsson har under året varit klubbens ombud vid ÅGF:s årsmöte.  

Stefan Granbäck har representerat klubben i ÅGF:s styrelse. 

 

Klubben har haft följande kommittéer: 

Bankommitté, Damkommitté, Handicap- och Regelkommitté, Huskommitté, Juniorkommitté, 

Seniorkommitté, Sponsorkommitté, Tävlingskommitté och Medlemskommitté. 

Kommittéernas verksamhetsberättelser finns bilagda. Styrelsen har haft 9 protokollförda 

möten sedan föregående årsmöte.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 









 

 

Norrfällsviken 2024-10-30 

 

 

Björn Eriksson   Per Larsson    Christina Garneij 

 

 

 

Lars Öhman    Karolina Rosdahl   Gösta Westberg 

 

 

 

Glenn Wiklund   Alexander Häggqvist 









Dassen 

Som alltid ser vi till att hålla dem fräscha och städade. 

Klubbutvecklingsprogrammet, Bättre Spelupplevelse. Kicki, Mari och Kristina har representerat 

damerna, där man har deltagit i ett digitalt utbildningsprogram och fysiska träffar på klubben.  

Ångermanlands golfförbunds höstkonferens 2024-11-10 

ÅGF kallar som alltid distriktets klubbar till planeringskonferens på Hotell Höga Kusten. Kicki Garneij 

och Mari Persson kommer att delta.  

 

Norrfällsviken 2024-10-24 

Kicki Garneij Teresa Johansson   Kristina Uppling   Mari Persson   Amanda Nyberg 



Juniorkommittén Norrfällsvikens GK 
Verksamhetsberättelse 2024 

 
Klubbens juniorkommitté har under 2024 bedrivit träning för alla våra barn och 

ungdomar mellan den 30 juni och 11 augusti, två gånger per vecka under juli 

månad och en gång per vecka resterande veckor. Vår golftränare Sam Grant har 

varit huvudansvarig för träningen på klubben, med hjälp från engagerade 

föräldrar och övrig personal. 

 

Det årliga Juniorlägret arrangerades den 2 juli, i år som ett dagläger utan 

övernattning. Som vanligt hade vi en fin uppslutning på lägret och totalt 

medverkade 17 stycken barn och ungdomar. Utöver träning och golfspel ingick 

det för alla deltagare en stilig pikétröja (sponsrad av Sundströms Bil) och lunch på 

Pizzeria Kompassen.  

 

Vi hade också nöjet att under 2024 återigen arrangera juniortävlingen Next 

Generation för 4:e gången. Totalt 19 juniorer deltog i årets upplaga och 

arrangemanget var mycket uppskattat då det bjöds på både mat, startkit och ett 

fint prisbord från sponsorerna Sun4Energy och Bluecom. Förhoppningsvis kan vi 

fortsätta bygga vidare på detta roliga arrangemang framöver och vi siktar på att 

fortsatt höja deltagarantalet 2025. 

 

Juniorkommittén NvGK 

 
Oskar Larsson 

Sam Grant  





Verksamhetsberättelse 2024 

Regel- och handicapkommittén på Norrfällsvikens GK 

 

Kommitténs arbete består i huvudsak av att se över klubbens lokala regler, göra 

handicapjusteringar vid behov, samt se till att alla golfbanans markeringar 

underhålls och justeras då detta behövs.  

 

Vad gäller de lokala reglerna har inga noterbara ändringar skett under 2024 och 

efter de mindre justeringar som gjordes under 2023 har de förblivit oförändrade.  

 

Lennart Norlander har återigen dragit det stora lasset vad gäller golfbanans 

markeringar och fortsatt att noggrant se efter alla våra röda, blåa och vita pinnar. 

Bland annat har nya plattor köpts in samt att många röda pinnar försetts med ett 

armeringsjärn i botten. Detta för att enklare kunna plocka upp och återställa 

pinnarna då de behöver flyttas av golfspelare. Om en markerings placering behövt 

justeras så har detta gjorts efter diskussion med undertecknad.  

 

 

För regel- och handicapkommittén 

Norrfällsviken 2024-11-29 

Oskar Larsson 

 





Verksamhetsberättelse 2024 

Sponsringskommittén Norrfällsvikens GK 

Sponsringskommittén har under året kontaktat alla befintliga sponsorer för att diskutera fortsatt 

samverkan med klubben och den överväldigande majoriteten har glädjande nog tackat ja till 

fortsatt samarbete. Vi har under hela året också aktivt arbetat med att intressera nya företag 

som vill samarbeta med oss, vilket glädjande nog resulterat i ett antal nya partners.   

Den totala sponsorsumman för 2024 uppgår till 931 400 kr. I denna summa ingår även alla 

tävlingssponsorer som framför allt tävlingskommittén, med Lars Öhman i spetsen, arbetat fram. 

Flera sponsorer som redan bidragit har dessutom varit med och stöttat vår insamling till Världens 

Barn, som pågått hela sommaren och kulminerat i scrambletävlingen Höstpropagandan. I 

skrivande stund har klubben totalt samlat in över 64 250 kr vilket känns oerhört kul! 

Utöver själva sponsringen har bidrag från Dynäs Sociala Fond sökts och beviljats med 100 000 kr. 

Blommorna runt klubbhuset har även i år sponsrats av Henrikssons Blomsterhandel. 

Vi vill rikta ett stort tack till alla våra sponsorer för ett värdefullt samarbete och för den oerhört 

viktiga roll ni spelar för golfklubbens möjligheter till en fortsatt utveckling av verksamheten! 

 

Norrfällsviken 2024-10-29 

Oskar Larsson 

för Sponsringskommittén NvGK 

 

Kommitténs medlemmar:  

Oskar Larsson ordf., Anna-Lena Nyberg, Abbe Johansson, Lars Öhman och Björn Eriksson. 



Kramfors 20241028   
 

Verksamhetsberättelse Tävlingskommitten Norrfällsvikens GK  
 
Tävlingskommitten 
Lars Öhman              Åsa Bylund        Tomas Wikström 
Jonas Nyberg           Bengt-Olof Hägglund   Catherine Lindèn 

 
 
Inför året så hade vi i Tävlingskommitten utformat en Verksamhetsplan som i 
stora drag gick ut på följande 
 

1. Få många deltagare på våra tävlingar i olika tävlingsformer. 
2. Få bra med intäkter på tävlingarna 
3. Få med sponsorer till våra tävlingar 
4. Arrangera golfveckan 
5. Sträva mot 50/50 visionen som även klubben jobbar mot 

 
Vi kan konstatera att  det mesta har gått åt rätt håll även om vi skulle önska 
mer anmälda på singeltävlingarna, där vi tyvärr fått ställa in 2 st på grund av  
för få anmälda deltagare.  
 
Tk och Damkommittèn ordnade en ren damtävling i början på Juli, med lite 
olika tävlingar i tävlingen, Där fick vi ett stort antal sponsorer att ställa upp.  
Vi fick även väldigt bra respons från deltagare från andra klubbar, 
 
I årets Femslag som anordnas av ÅGF så kom Norrfällsviken på en hedrande 
andraplats efter svårslagna Veckefjärden som prenumererat på första platsen 
några år nu. Så till nästa år vill vi få ännu flera att ställa upp på dessa tävlingar 
för att ge dem en hårdare match. 
 
Vi i tävlingskommittén vill tacka alla våra sponsorer som ställer upp år från år 
och även de nya som har tillkommit, och naturligtvis även alla som ställer upp 
och jobbar vid våra tävlingar som starter, forecaddie mm.  
 
Som vanligt tar vi i TK gärna emot synpunkter/önskemål om 
tävlingsverksamheten och även gärna förslag på nya sponsorer. 
Maila gärna synpunkter till  lars.ohman@kramforsindustrilackering.se 
 



 
  

Investeringar 2024  

 

 Servicebyggnad 

   Puttinggreen i konstgräs 

              Traktorgrävare 

 

 Summa kostnad:  486 tkr 

  



Resultat 2024 prognos

(Belopp i TSEK) Prognos Budget Diff

Intäkter 2023 2024

Medlemsavgifter 1458 1500 -42

Greenfee 868 760 108

Sponsringsintäkter/Reklam 945 900 45

Nybörjarutbildning/Golflektioner 94 100 -6

Tävlingsintäkter 345 315 30

Övriga intäkter 197 211 -14

Arrende och bidrag 90 205 -115

Summa intäkter 3997 3991 6

 

Kostnader  

Tävlingskostnader -227 -223 -4

Fastighetskostnader -236 -253 17

Driftskostnader banan -424 -380 -44

Maskinkostnader och bevattning -618 -628 10

Personalkostnader -1831 -1799 -32

Övriga kostnader -259 -270 11

Summa kostnader -3595 -3553 -42

Rörelseresultat 402 438 -36

Avskrivningar -408 -440 32

Resultat före finansnetto -6 -2 -4

Ränteintäkter 46 30 16

Räntekostnader -1 0 -1

0

Resultat 39 28 11



Handlingsplan Bättre spelupplevelse

Norrfällsvikens GK

Senast uppdaterad: 2024-10-03



Anteckningar från workshopdiskussion (tryck alt-enter för att lägga in radbrytningar i en cell, eller lägg text i flera celler/rader.) 

Aktivitet Beskrivning Ansvarig Budget Projektstart Projektslut

Hål 15 Säkerhet mot hus på vänster sida fairway Björn kontaktar arkitekt

Övrigt Skyltar banguide på tees Oskar 200 000 2027 2027

Summa 200000

Handlingsplan Norrfällsvikens GK 2024-09-25

Golfspelaren och golfbanan

På detta blad beskrivs åtgärder som främst riktar sig mot säkerhetsåtgärder samt info till spelare, exempelvis placering av soptunnor, infoskyltar, 

vägar, etc.



Aktivitet Beskrivning Ansvarig Budget Projektstart Projektslut

Avverkning Avverkning av träd för att förbättra spelupplevelsen Björn och Sam Ger intäkt 2024 2025

Hål 10

Kortas ned till ett par 4 istället för par 5                            

Gul tee flyttas fram till kurvan vid nuvarande orange 

tee  Röd tee flyttas fram ca 60 framför gult tee               

Högre gräs på kullen på vänster sida om fairway          

Området mellan klubbhuset och ny utslagsplats för 

gult kan ev göras om till övningsområde        Sam 100 000 2026 2027

Hål 11

Flytta fram röd tee                                                           

Ta bort bunkern                                                               

Ta bort två träd på höger sida om green. Främst det 

lilla trädet                                                                                     

Förbättra greenområdet på höger sida genom att 

jämna ut och sänka klipplinjen                                                                                                                                    

Sam flytta fram röd tee                        

Sam ta bort bunker                        

Rundvirke ta bort träd                  

Sam förbättra greenomr                        

Sam klipplinjen                                         50 000 2025 2026

Hål 12

Ta bort träd på höger sida som skymmer dammen 

och fairway                                                         

Om möjligt schakta bort kullen på höger sida om röd 

tee                                                                    Ta 

bort björkarna bakom green

Rundvirke ta bort träd              

Sam schaktning 10 000 2025 2025

Handlingsplan Norrfällsvikens GK  2024-09-25

Banutveckling och design
Anteckningar från workshopdiskussion (tryck alt-enter för att lägga in radbrytningar i en cell, eller lägg text i flera celler/rader.) 

På detta blad beskrivs åtgärder som påverkar banans utformning och spelupplevelse



Hål 13

Flytta fram röd tee på höger sida av fairway                     

Fyra träd tas bort till att börja med på vänster sida av 

fairway bl.a tallen som är 140m från green                      

Sedan tas beslut om ytterligare träd behöver tas bort 

för att förbättra spelupplevelsen

Rundvirke ta bort träd              

Sam flytta fram röd tee 50 000 2025 2026

Hål 14

Flytta röd tee till framför gult tee i nära anslutning till 

vattnet. Det innebär att det blir 50m över vattnet och 

ca 80-90m till flaggan. Röd och orange spelas från 

samma tee Järngänget 25 000 2024 2025

Hål 15

Flytta fram röd tee                                                             

Åtgärda dikena på fairways vänstra sida                          

Ta bort två tallar på vänster sida före green                     

Kontakta en banarkitekt

Björn kontaktar 

banarkitekt 200 000 Banarkitekt 2024 2027

Hål 16

Flytta fram röd tee                                                             

Ta bort två tallar på höger sida av fairway före green       

På lång sikt behöver greenområdet göras om. Till att 

börja med går det att förlänga greenen i framkant 

Rundvirke ta bort träd              

Sam flytta fram röd tee 150 000

Ta bort träd 2025               

Flytta fram röd tee 

2026 2027

Hål 17

Flytta fram röd tee                                                             

Bredda fairway vid dogleg genom att klippa ner 

gräset på kullen som angränsar höger sida av 

fairway Sam 50 000

Bredda fairway 2025               

Flytta fram röd tee 

2026 2026

Hål 18

Flytta fram röd tee på höger sida fairway, med 

placering längre fram och mer till höger utifrån den 

provisoriska teens placering                                                                  

Ett torn som underlättar för att kunna se om det är 

spelare på banan och hur landningsytan ser ut                

Sam flytta fram tee                            

Järngänget tornet 50 000

Flytta fram röd tee 

2025 2025



Hål 1

Ta bort trädet framför gul tee på höger sida fairway 

Ta bort trädet framför röd tee på vänster sida 

fairway                                                              

Bredda fairway på höger sida från 150m                  

Utöka green i bakkant, utöka foregreen mot kullen 

bakkant

Rundvirke ta bort träd    

Sam fairway och green 0 2025 2025

Hål 2

Flytta fram röd tee till framför diket                                               

Nuvarande vit, gul, röd blir gult tee                                                

Flytta transportvägen längre ut till höger om 

greenområdet. Sätta upp kätting förhindra bilar/vagnar 

att gena och istället skapa en bättre spelyta där

Sam flytta fram röd tee  

Järngänget flytta väg 75 000 2026 2027

Hål 3

Flytta bak gul tee 10m för att kunna behålla 

placeringen av röd tee                                          

Utöka greenen om det är möjligt                           

Långsiktigt kan det vara en möjlighet att bygga en 

högre vall i bakkant som stoppar upp bollar som går 

över green                           Sam 25 000 2025 2027

Hål 4 Inga åtgärder

Hål 5

Ta bort den minsta tallen av de två som finns nere i 

dogleg Rundvirke 0 2025 2025

Hål 6

Flytta fram röd tee till åtminstone där provisoriska tee 

är idag                                                                                    

Ta bort alla träd på vänster sida om fairway för att ta 

fram rullstensåsen. Det ger ett mycket vackert inslag 

på banan

Flytta röd tee Sam               

Ta bort träd Rundvirke 50 000 2025 2025

Hål 7

Utöka foregreen till vänster för att lättare kunna spela 

in till flaggan                                                                              

Ev ta bort träd så att solen når green på våren                                                                               

Foregreen Sam              

Rundvirke ta bort träd              0 2025 2025



Hål 8

Flytta fram röd tee med placering i mitten eller på 

vänster sida fairway                                                          

Bredda fairway där det är möjligt

Bredda fairway Sam       

Flytta fram röd tee Sam 50 000 2025 2026

Hål 9

Flytta fram röd tee 30-40m framför provisoriskt tee 

på höger sida av fairway                                                        

Bredda fairway                                                                   

Ta bort det yttre tallen framför green

Flytta röd tee Sam         

Bredda fairway Sam               50 000 2025 2025

+                    Sam 250 000 2026 2027

Övrigt Anlita banarkitekt så att det blir ett bra resultat Björn 50 000 2024 2025

Summa 1 235 000



Aktivitet Beskrivning Ansvarig Budget Projektstart Projektslut

Greenområden   

Bunkrar

Tees

Fairway    

Ruff
Högruff

Klipplinjer Se över klipplinjerna runt greener och fairway Sam 0

Riktmärken
Sätta upp riktmärken på träd som underlättar 

bolletning Hålvärdar 10 000

Robotklippare Investering robotklippare Sam och Björn 400 000 2024 2025

Robotklippare Investering robotklippare Sam och Björn 400 000 2026 2026

Robotklippare Investering robotklippare Sam och Björn 400 000 2027 2027

El El fram till hål 4/17 Sam och Björn 100 000 2025 2025

Summa 1 310 000

Handlingsplan Norrfällsvikens GK  2024-09-25

Spelytor
Anteckningar från workshopdiskussion (tryck alt-enter för att lägga in radbrytningar i en cell, eller lägg text i flera celler/rader.) 

På detta blad beskrivs långsiktiga val av daglig skötsel för att gynna speluppelvelsen





Banvärdering och banuppsättning
Anteckningar från workshopdiskussion (tryck alt-enter för att lägga in radbrytningar i en cell, eller lägg text i flera celler/rader.) På detta blad 
hamnar åtgärder 
som hör till 
banuppsättning 

Handlingsplan Norrfällsvikens GK  2024-09-25
Aktivitet Beskrivning Ansvarig Budget Projektstart Projektslut

Mätpunkter Se över mätpunkterna på alla tees inför banvärdering Sam 10 000

Banvärdering Banvärdering utföres Oskar 25 000 2026 2027

 

Summa  35 000

































Budget 2025

(Belopp i TSEK) Prognos Budget Diff
Intäkter 2024 2025
Medlemsavgifter 1458 1500 42

Greenfee 868 915 47

Sponsringsintäkter/Reklam 944 965 21

Nybörjarutbildning/Golflektioner 94 98 4

Tävlingsintäkter 346 375 29

Övriga intäkter 197 208 11

Arrende och bidrag 90 90 0

Summa intäkter 3997 4151 154
 

Kostnader  

Tävlingskostnader -227 -238 -11

Fastighetskostnader -236 -258 -22

Driftskostnader banan -424 -474 -50

Maskinkostnader och bevattning -618 -542 76

Personalkostnader -1831 -1900 -69

Övriga kostnader -259 -314 -55

Summa kostnader -3595 -3726 -131

Rörelseresultat 402 425 23

Avskrivningar -408 -440 -32

Resultat före finansnetto -6 -15 -9

Ränteintäkter 45 15 -30

Räntekostnader 0 0 0

Resultat 39 0 -39



Förslag till styrelse 2025

Post Namn  Kommentar

Ordförande Björn Eriksson 1 år omval Väljs alltid på 1 år.

Vice ordf.  Väljs på konstituerande styrelsemöte efter årsmötet

Ledamöter Per Larsson 1 år kvar

Kicki Garneij 1 år kvar

Marie Persson 1 år kvar

Gösta Westberg 2 år nyval

Lars Öhman 2 år nyval

Glenn Wiklund 2 år nyval

Suppleant Johan Peterson 1 år nyval Väljs alltid på 1 år

(är med på möten)

Revisorer Per Eriksson 1 år omval

Kristina Uppling 1 år omval

Revisorsuppleant Conny Eriksson 1 år omval  

ÅGF´s valberedning  ?  Conny Eriksson vill hoppa av

Valberedning Anders Johansson

Jonas Nyberg

Tommy Sjölander

 


